



博物館 E-資訊申請表 APPLICATION FOR MUSEUM E-NEWS

查詢 Enquiries :

☎ 2724 9026 (推廣服務組 Extension Services Unit)

☎ 2724 9094

本館每季出版《博物館通訊》，市民可於康樂及文化事務署轄下各大場地取閱。本館亦提供 e-資訊服務，將博物館最新動態電郵給訂戶。如欲訂閱 e-資訊，請將填妥的申請表郵寄或傳真至 2724 9094 予香港歷史博物館推廣服務組，或電郵至 hkmhenews@lcsd.gov.hk。

The *Museum Newsletter* is issued quarterly and free copies can be picked up from the major venues of the Leisure and Cultural Services Department. The Museum also provides e-news service by sending out our latest news to subscribers via e-mail. If you would like to receive our e-news, please mail or fax (2724 9094) the completed application form to our Extension Services Unit, or email to hkmhenews@lcsd.gov.hk.

I. 個人資料 Personal Information

#中文姓名： _____ (先生 / 小姐 / 太太 / 女士*)

#Name: Mr / Miss / Mrs / Ms* _____ (Surname first)

地址 Address : _____

_____ #電話 Tel. No. : _____

傳真 Fax. No. : _____ #電郵地址 E-mail Address : _____

如為現有通訊訂戶，請填寫編號 For current newsletter subscriber, please fill in your no. : HKMH ES _____

必須填寫 Must be completed

* 請刪去不適用者 Please delete as appropriate

II. 聲明 Declaration

本人願意接收所有來自香港歷史博物館及其分館發出的宣傳電郵，直至本人另行通知為止。

I declare that I would like to receive all promotional e-news from the Hong Kong Museum of History and its branch museums until I unsubscribe from this service.

簽署 Signature : _____ 日期 Date : _____

個人資料(私隱)收集聲明：

閣下於表格內所提供的個人資料只作處理申請之用。根據個人資料(私隱)條例第十八、二十二及附表一的第六原則，閣下有權要求查閱及更正表格內所提供的個人資料。如欲查閱、更正資料、取消服務或其他查詢，請致電 2724 9026、傳真至 2724 9094 或電郵至 hkmhenews@lcsd.gov.hk 與本館推廣服務組聯絡。

Personal Data Collection Statement :

The personal data provided on this form will be used for processing of application only. You have the right to request access to and the correction of personal data as stated in this form in accordance with Section 18, 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. For access to and correction of personal data submitted, cancellation of service and other enquiries, please contact our Extension Services Unit **by phone at 2724 9026, fax to 2724 9094, or email to hkmhenews@lcsd.gov.hk**.